
Pritaksas Diaz-Canel defiojn de
bankiga procezo en Kubo
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Havano, jun 20 (RHK) La prezidento de Kubo, Miguel Díaz-Canel, rekonis la progreson, kiu ekzistas
hodia? en la efektivigo de la procezo de bankoperacioj, kvankam li atentigis, ke la agoj faritaj estas
nesufi?aj. 

Parolante en la  podkasto-servo  El la Prezidanteco, elsendita sur la cifereca platformo Jutubo, la
prezidento komentis, ke dum liaj turneoj tra la provincoj li povis vidi, ke la lo?antaro nun pli konas la
aferon, tamen ekzistas limigoj, kiuj malhelpas la disvolvi?on de la procezo en sia tuta?o. 

Díaz-Canel insistis pri la strategia graveco efektivigi bankigon, por kio, li rimarkis, estis desegnita
agadplano, kiu "inkluzivas severajn kontrolajn agojn por, en la plej mallonga tempo ebla, korekti la
distordojn ekzistantajn". 

"Bankado ne estas la ka?zo de ?i tiuj problemoj, la ka?zo ku?as en ne esti adekvate kontrolinta ?in," li
diris. 

La ?tatestro emfazis, ke "orda, bone kontrolita banki?a procezo, kiu respondas al la celoj de sia dezajno,
devus konduki, anta? ?io, al solvo de problemoj kiel kontanta monhavebleco kaj helpus forigi impostan
evasion". 

Tiutempe, la prezidanto de la Centra Banko de Kubo, Juana Lilia Delgado, emfazis, ke bankaj servoj
ludas esencan rolon por atingi pli efikan monadministradon, ?ar "?i helpas krei kredithistorion en la kazo
de homoj, kiuj " aliras bankajn produktojn kaj estas interesitaj pri akirado de kredito." 

Same, li emfazis, ke ?i tiu procezo anta?enigas ?paradon kaj konsistigas gravan mekanismon por subteni
la disvolvi?on de la ekonomio, kaj redukti la uzon de kontantmono.



Dume, la vicprezidanto de la Centra Banko, Alberto Quiñones, enprofundi?is en la problemojn kiuj aperis
en la efektivigo de bankado kaj la ?efaj malkontentoj de civitanoj. 

La? la banko, neniu komerco en la kariba nacio povas doni al si la rajton  ne akcepti pagon per la rimedoj,
kiujn la kliento decidas, kaj anka? fari tion konsiderante ?ion establitan. 

Quiñones klarigis, ke en kelkaj teritorioj "ne estis atingita la gradi?o necesa en la aplikado de la reguloj kaj
iuj procezoj estis akcelitaj, kio dependis ne nur de la volo fari tion, sed anka? de anta?a financa trejnado
kaj edukado, kiu ne ?iam estis plenumita." . 
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